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Møte 02/2023 

Dato 22.09.2023 
Tid 12:00-14:00 
Sted Digitalt, Zoom 
Medlemmer 
Til stede Ståle Mørch (NMBU) - Leder Brian Jørgensen (Oslo Kommune) 

Ingrid Sissel Volden (NTNU) Anne-Cecilie Riiser (Met. Inst.) 
Gottfried Greve (UiB) Elin Borrebæk (BI) 
Kjetil Hellang (UiA) Gard Thomassen (UiO) 
Ketil Are Lund (OsloMet) Stian Anfinsen (NORCE) 

Forfall Kristian Bergem (Udir) 
Roy Dragseth (UiT) 

Varamedlemmer 
Til stede Idar Magne Flemmen (HVL) 
Faste observatører 
Til stede Tor Holmen (HK-dir) 
Forfall Solveig Flock (NFR) 
Sikt 

Tom A. Røtting Bjørn Helge Kopperud 
Kjell J. Sivertsen Julie Storlie 
Kirsti Østensjø 

Andre 

Sak Tema Sakstype 
06/23 Godkjenning av protokoll fra møtet 01/2023 V-sak

Porteføljestyret hadde ingen kommentarer eller spørsmål til protokoll fra 
møtet 01/2023.  

Vedtak:  
Porteføljestyret godkjenner protokollen fra forrige møte. 

07/23 Innspill til kundetilfredshetsundersøkelsen av Cybersikkerhetssenter D-sak
Porteføljestyret ble gitt en orientering fra produktområdeleder Bjørn Helge 
Kopperud om gjennomføring av kundetilfredshetsundersøkelsen for 
Cybersikkerhetssenteret (eduCSC). Styret ble bedt om innspill på:  

- Hvem skal motta undersøkelsen?
- Hvordan sikrer vi at alle svarer, at det er de riktige som svarer og at vi

får besvarelser som gir verdi?
- Omfanget på undersøkelsen

Kommentarer: 
• Styret er positiv til gjennomføring av en

kundetilfredshetsundersøkelse av eduCSC.
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• Flere medlemmer i styret presiserte viktigheten av at det 

fremkommer tydelig i undersøkelsen hvor mange som skal 
respondere fra hver institusjon og hvilken rolle respondentene 
har.  

• Produktområdeleder bør vurdere å åpne opp for å ta imot 
besvarelser fra flere roller ved den enkelte institusjon (f.eks. 
CISO, IR-leder og/eller IT-leder). 

• Det ble gitt innspill på at undersøkelsen bør innbefatte spørsmål 
ned på tjenestenivå og om tjenestene dekker det faktiske 
behovet som er i sektoren, og spørsmål knyttet til prismodell og 
hvordan kostnadsnivået oppleves.  

• Styret anbefaler produktområdeleder å få bistand fra en 
profesjonell aktør til utarbeidelse av undersøkelsen.  

• Det var enighet i styret om at man ønsker en best mulig 
evaluering og at det er viktig å investere tid i besvarelsen for å få 
en grundig evaluering av eduCSC. De var samstemte om at klare 
og godt formulerte spørsmål er viktigere enn antall spørsmål, og 
at undersøkelsen gjerne kan være opp mot 50 spørsmål dersom 
det er nødvendig. 

• Styret gav sin tilslutning til at det ikke er behov for 
innsyn/gjennomgang av undersøkelsen før utsendelse. 
 

Vedtak: 
Porteføljestyret tar orienteringen til etterretning med de kommentarer som 
fremkom i møtet, og imøteser orientering om viktige funn fra undersøkelsen 
når disse foreligger. 
 

08/23 Prising av IAM V-sak 
 Henvisning til vedtak og oppfølging av sak 05/23 Prising av IAM ved 

Porteføljestyremøte i data og infrastruktur 1/2023. Produktområdeleder Kjell 
J. Sivertsen presenterte saken i to deler i tråd med vedtak i sak 05/23: 

• Forslag til justering av prismodellen basert på endringene i 
indeksregulering og valutaendring med +20%.  

• Etablering av IAM produktråd og forslag til bærekraftig nivå på 
kontinuerlig videreutvikling med inntil 1/6 av årlige driftsmidler til 
utviklingsoppgaver.   

 
Kommentarer:  

• Risiko knyttet til store valutasvingninger ble diskutert. Styret 
anbefaler at det gjøres en årlig justering knyttet til valuta og en 
avregning på slutten av året på den delen som er valutaeksponert.  

• Styret ber om at det vurderes ytterligere utdypende informasjon ved 
tilsvarende vedtaksaker. Dette for å få bedre innsikt og kunnskap i 
størrelsesforhold og kostnadstallene for å fatte vedtak.   

• Styret slutter seg til behovet for videreutvikling av tjenesten og at 
det settes av midler slik som foreslått. Det var viktig for styret å 
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presisere at dette gjelder inntil 1/6 av de årlige driftskostnadene og 
gjelder så lenge videreutvikling er nødvendig for å kunne tilby et godt 
produkt. 

• Det ble gitt innspill på å vurdere størrelse på produktråd, og at det 
tas en gjennomgang på hvor mange og hvilke produktråd vi skal ha.  

• Det ble stilt spørsmål fra styret om deres mandat og rett til å pålegge 
institusjonene et prisvedtak. Styret var enig om å anbefale vedtaket.  

 
Vedtak: 

- Basert på endringene i indeksregulering og valutaendring anbefaler 
porteføljestyret DI at prisene reguleres på Felles IAM med +20% fra 
2020 til 2023 og at de kommentarer som fremkom under møtet tas 
med videre.  

- Produktråd Felles IAM består av institusjoner som har innført, eller er 
i prosess med innføring av Felles IAM. Øvrige institusjoner kan delta i 
diskusjonene som observatører. Inntil 1/6 av de årlige 
driftsinntektene allokeres til utviklingsoppgaver. Andel 
utviklingsmidler av driftsinntektene vurderes årlig. Midlene 
disponeres av Produktråd for Felles IAM. Utgiftene mellomfinansieres 
av Sikt og er gjeldende fra 2024. 

 
09/23 Introduksjon av langtidsplan 2024-2026 D-sak 
 Porteføljestyret ble gitt en orientering fra Julie Storli i Sikt om langtidsplanen 

2024 – 2026 med fokus på overordnet hensikt med langtidsplanen, prosessen 
for beslutning av langtidsplanen og styringssignaler fra Digitaliseringsstyret.  
 
Kommentarer: 

• Styret gav tilbakemelding på å at innretningen på saken var 
oversiktlig og god, og at langtidsplanen bidrar til å løfte viktige 
problemstillinger.   

• Det ble gitt innspill på at styret ønsker å gå nærmere inn på hvordan 
Porteføljestyret skal bidra inn i de enkelte initiativene og en 
diskusjon rundt langsiktighet versus innovasjon.  

• Flere styremedlemmer presiserte at de er opptatt av totalkostnaden 
og at de ønsker å se både nytte, gevinst og kostnad i sammenheng. 
Dette for å få et perspektiv på hvordan og når dette treffer den 
enkelte institusjon.   

 
Vedtak:  
Utkast til langtidsplanen med særlig fokus på porteføljen Data og 
infrastruktur er drøftet, og kommentarer fra møtet tas med til neste 
Porteføljestyremøte hvor saken skal tilrådes.   
 

 

10/23 Møteplan 2024  V-sak 
 Forslag til tidsperioder for møter i Porteføljestyret for 2024 ble fremlagt av 

styreleder. Tidsperiodene er satt opp etter Digitaliseringsstyret sine 
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møtedatoer. Sekretariatet sender ut forslag til dato innenfor de satte 
periodene.  
 
Kommentar:  

• Det ble en diskusjon om behovet for antall fysiske og digitale møter. 
Flertallet i styret stiller seg bak forslaget som er fremlagt.  

• Det var et ønske fra et av styremedlemmene å unngå møte i 
tidsperioden uke 46.  
 

Vedtak:  
Forslag til møteperioder ble vedtatt og sekretariatet kommer tilbake til 
Porteføljestyret på konkrete møtedatoer innenfor de fastsatte periodene. 
Møteperioden for uke 46 erstattes med uke 45.   
 

11/23 Oppsummering og evaluering V-sak 
 Styreleder ønsker tilbakemelding fra styret på møteform og underlag til 

sakene. Dette bes tas direkte med styreleder per mail.  
 
Vedtak:  
Forslag til vedtakene oversendes styret for eventuelle kommentarer før 
endelig beslutning.  
 

 

 


